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Szanowny Panie Prezydencie,
 
Rybnik, to miasto które zniosło opłatę za posiadanie psa, jeszcze za czasów Pana poprzednika. Rozumiem, że jednym z ważnych aspektów
działań Prezydenta Miasta jest dbanie o właściwe traktowanie zwierząt. Wszak powstały miejsca w mieście w których znajdują się miski z
pokarmem i wodą. Proszę o ich częstsze uzupełnianie - często przechodząc o różnych porach dnia widzę je opróżnione - tak by spełniały
swoją rolę. Jednak chciałbym uzyskać odpowiedź na pytania:
1. Ile i jakie organizacje zajmują się ochroną zwierząt w mieście?
2. Jakie pieniądze miasto przeznacza na owe organizacje?
3. Jakie pieniądze miasto przeznacza na funkcjonowanie miejskiego schroniska?
4. Ile pieniędzy miasto przeznacza na ochronę zwierząt?
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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